
Eriksbergs egnahems- och fruktodlareförenings årsmöte den 27 mars 
2019. 
 
 
Till årsmötet samlades 22 av föreningens medlemmar i lokal Orstenen, Granitvägen 5. 
 
Före årsmötesförhandlingarna höll Per G Berg, professor i landskapsarkitektur vid SLU 
(Statens lantbruksuniversitet) ett föredrag om hur vetenskapen ser på förtätningsfrågan. 
Förtätningen i Uppsala har varit ensidigt inriktad på att bygga så många bostäder som 
möjligt utan att ta tillräcklig hänsyn till övriga förtätningselement, dvs vägar, gator, torg, 
parker, serviceplatser, kulturplatser och lekplatser. Det som planeras för Eriksberg är en 
överförtätning och kan liknas vid en ockupation, eftersom så många av nuvarande 
friytor inklusive skogsområden och övriga grönytor ska bebyggas - en ny stadsdel 
placeras inuti en befintlig - något som aldrig tidigare är prövat - åtminstone inte i 
Europa. Enligt Per Berg är planprogrammet för Eriksberg och Ekebydalen obegripligt för 
insatta forskare (UNT 2019-02-28) och väcker bestörtning bland planerare, konsulter 
och ideella föreningar i hela Sverige. Ett råd från Per Berg var att Eriksbergsborna inte 
skulle förtröttas i sina protester. 
 
Protokoll 
 

1. Mötets öppnande: Emil Åberg, föreningens ordförande, hälsade alla varmt 
välkomna och öppnade mötet. 

2. Mötesordförande och skereterare: Till mötesordförande valdes Emil Åberg, till 
mötessekreterare Inger Hallqvist Lindvall. 

3. Till justeringspersoner valdes Anders Wählby och Christian Strondl. 
4. Röstlängden fastställdes genom upprättande av förteckning, bilaga 1. 
5. Kallelsen godkändes. 
6. Dagordning. Den utskickade dagordningen, som hade kompletterats i ett andra 

utskick med en pkt 15 godkändes. 
7. Verksamhetsberättelse och bokslut: Ordföranden läste upp 

verksamhetsberättelsen, bilaga 2. Kassören redovisade bokslutet som visade ett 
överskott på 2680 kronor och en väsentlig ökning av antalet betalande 
medlemmar jämfört med tidigare år, bilaga 3. Verksamhetsberättelsen 
godkändes med rättelse av ett par smärre sakfel. Bokslutet godkändes. 

8. Revsionsberättelsen lästes upp av revisor Margareta Haglund, bilaga 4. 
Revisorerna rekommenderade att styrelsen skulle beviljas ansvarsfrihet. 

9. Ansvarsfrihet. Mötet beslutade att bevilja styrelsen ansvarsfrihet för 
räkenskapsåret. 
 
Valärenden: Berit Engström föredrog valberedningens förslag, se bilaga 5.  



 
10.Val av ny ordförande. Mötet valde Karin Jarhede, tidigare vice ordförande, till 

föreningens ordförande. 
11.Övriga styrelsemedlemmar som valdes var Charlotte Härnvi (omval) Martin 

Wester (omval) Emil Åberg (omval) Hossein Eftekhari (nyval). Anna Wikberg 
Matsson och Inger Hallqvist Lindvall har ett år kvar av sin mandattid i styrelsen, 
Vidare beslutade årsmötet i enlighet med valberedningens förslag att Mikael 
Rogberg skulle vara ansvarig för föreningens hemsida och vid behov kunna 
adjungeras till styrelsemötena. 

12.Till revisorer valdes Göran Karlsson (omval) och Uno Westerlund (nyval) och till 
revisorssuppleant valdes Karl-Georg Ahlström (omval). Göran Karlsson utsågs 
att vara sammankallande. 

13.Till valberedning valdes Berit Engström (omval, sammankallande), Ulla Holm 
(omval) och Anders Lindvall (omval). 

14.Medlemsavgiften fastställdes till 100 kronor per hushåll (oförändrad). 
15.Vårutflykt. Styrelsen önskade höra medlemmarnas önskemål om val av 

utflyktsmål. Ett förslag om att bättre lära känna vår egen stadsdel genom guidade 
promenader i olika delar, både naturvärden och bebyggelsehistorik, framfördes 
och vann gehör. Föreslogs även att man avslutningsvis kunde samlas för picnic i 
gläntan vid skogen mellan Glimmervägen och Rödbergsvägen (Glimmerskogen). 
Styrelsen lovade att planera vidare utifrån dessa önskemål. 

16.Beslut nr två om stadgeändring. Mötet godkände tillägget i föreningens 
stadgar vilket tidigare beslutats av föregående årsmöte enligt följande: Frågor 
som kräver beredning hanteras i arbetsgrupper efter samråd med styrelsen. Det 
åligger styrelsen att rådgöra med arbetsgruppen och att motta resultatet för 
fortsatt hantering. 

17.Motioner. Två motioner hade inkommit, en från Margareta Haglund angående 
kvistar och grenar som hänger ut över trottoarerna, och en från Björn och Anna 
Wallsten, bilaga 6 angående gatuparkeringen längs med Grönstensvägen och 
angående det obevakade övergångsstället vid busshållplatsen på Granitvägen. 
Motionerna föredrogs för årsmötet och frågorna diskuterades till ledning för 
fortsatt hantering av styrelsen. Beslut: Motion 1. Det uppdrogs åt Margareta 
Haglund att inkomma till styrelsen med ett förslag på formulering av en 
uppmaning till villaägarna att hålla efter växtlighet som hindrar framkomligheten 
på trottoarerna. Motion 2. Mötet ansåg det rimligt att föreningen agerar i frågan 
om att öka trafiksäkerheten vid det övergångsställe som motionärerna tog upp. 
Vad gäller gatuparkeringen menade årsmötet att föreningen behövde engagera 
sig i denna vad gäller hela bostadsområdet, men att det inte är lätt att komma 
fram till vilken lösning som skulle kunna vara optimal med tanke på behovet av 
parkering för gäster och besökare. Mötet förordade att en arbetsgrupp skulle 
bildas för att ta fram förslag i enlighet med motionens intentioner och att 
motionärerna skulle tillfrågas om att leda en sådan grupp. 



18.Övriga frågor: Inga övriga frågor att avhandla. 
19.Mötets avslutande: Avgående ur styrelsen Evy Hagelqvist och Christian Strondl 

och avgående revisor Margareta Haglund avtackades med tulpaner och 
uppskattande ord, därefter tackade ordföranden för ett trevligt och engagerat 
årsmöte och förklarade mötet avslutat. 

 
 
 
Vid protokollet: ………………………………………………………. 
 

Inger Hallqvist Lindvall 
 
 
 
 
Justeras……………………………………………………………….. 
 

Anders Wählby 
 
 
Justeras………………………………………………………………… 
 

Christian Strondl 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 


